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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 27 septembrie 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 30, absentând motivat doamna vicepreședinte 
Brătulescu Simona Mihaela și domnii consilieri judeţeni Drăguțoiu Dan, Enache 
Valentin Viorel, Miuțescu Gheorghe Adrian și Postelnicescu Marius Dorel, deci 
şedinţa este statutară.  
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, 
director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională,  dna 
Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Sănduloiu Ion, director Serviciul 
Public Salvamont Argeş, dna Minca Ana Maria, şef Serviciu Asistenţă Medicală – 
Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Molfea Adriana, manager 
interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dna Gheorghe Florina, manager 
Spitalul de Pediatrie Piteşti, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A, dl Cotescu Cristian-Florin, 
director interimar DGEP Arges, dl Macovei Adrian, director general Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Negoşanu Araxy, 
manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Popescu Cornel, manager al  
Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian manager Biblioteca Judeţeană 
Argeş, dna Iagăr Elena, manager Școala Populara de Arte și Meserii, dna Anci 
Ionescu, consilier Preşedinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul 
Judetean Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri judeţeni: 
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domnul consilier judeţean Dumitrache Radu la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 227 ; 
domnul consilier judeţean Tică Manuel la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 227; 
domnul Președinte Constantin Dan Manu la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 240; 
 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, suntem în cvorum la ședința 
ordinară din 27 septembrie. Ordinea de zi o cunoasteți, a fost supusă dezbaterii pe 
fiecare comisie, dacă aveți obiecții? Poftiți! 

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule Președinte, avem doi colegi întârziați, 
datorită traficului din București. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Am luat act. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Mulțumim frumos. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Am spus că suntem în cvorum, este ora 
15:00 așa cum este planificat. Daca nu sunt obiecții înțeleg, supun spre aprobare 
ordinea de zi . Cine este pentru? 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Președinte, avem ceva vis-à-
vis  de ordinea de zi. Acum câteva luni,  punctul 10 a mai figurat pe ordinea de zi și 
dumneavoastră din proprie inițiativă l-ați retras, cel cu Teatrul Davila. Ce s-a 
schimbat între timp? Care sunt motivele? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, dacă ați fost atent și 
sigur ați fost atent, am spus că ordinea de zi dezbătută în comisii, propusă sub 
semnătura mea într-adevăr, este aceasta cu toate punctele pe care le-ați parcurs și în 
comisii. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – L-ați retras de pe ordinea de zi acum 
două sau trei ședințe. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Este de actualitate în sedința ordinară de 
astăzi. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin  - Aveți argumente? 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu vă propun în ședința ordinară de astăzi 
ordinea de zi. Numărul 1. Numărul 2, președintele de ședință, care este și 
președintele consiliului județean, stabilește  ordinea de zi. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – De acord. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – V-o supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Dacă se abține cineva? Dacă este cineva împotrivă? Sunteți împotriva 
ordinii de zi? 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Două împotrivă. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Două voturi împotrivă. Mulțumesc. 

 
 

- I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.08.2018.   - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- II – 
 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 11.09.2018  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? 
Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă?  

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat cu în unanimitate. 
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                                              - III - 

 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 
Pitești. - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 225. 
 

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Pediatrie Pitești.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?    
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 226. 
 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” 
Valea Iașului.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (domnul consilier judeţean 
Dumitrache Radu ).  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 227. 
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                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” 
Valea Iașului.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 228. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statelor de funcții ale unor unități din subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 229. 

 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Serviciului Public Județean de Pază și Ordine Argeș. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 230. 
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-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public si Privat al 
Județului Arges R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere (dl consilier județean Tică 
Manuel). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 231. 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Teatrului ”Al. Davila” Pitești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

 
Aici pentru început eu aș avea câteva comentarii. Primul comentariu este 

legat de faptul că, salut cu totul special colegii de la teatru aici, mai exact de la 
Estradă și pot să confirme și în fața plenului că personal am stat de vorbă cu 
marea majoritate a domniilor lor, în scop de informare reciprocă. Am avut 
răbdare, am ascultat aproape pe toată lumea, dar sigur pe cei care au dorit să 
vorbească pentru a mă convinge și a ne convinge pe ce cale să o apucăm, tinând 
cont că în faza inițială 2 sefi de secție au zis că nu mai rămân șefi de secție. Este 
vorba de Dramă și este vorba de Aschiuță. Și am stat de vorbă cu toată Estrada, 
toți cei care au dorit  să vină și au venit și am discutat pe îndelete. Concluzia 
care s-a declanșat de acolo că trebuie să rămână la Teatrul Davila, Estrada, 
pentru că teoretic mai exista o posibilitate de a o dirija spre alt așezământ 
cultural din subordinea consiliului județean, mi s-a spus atunci și am înțeles 
foarte bine raționamentul că trebuie să rămână la Teatrul Davila pentru că 
secțiile între ele au colaborare nemijlocită, de exemplu Drama, în anumite 
situatii în  anumite piese are nevoie de Estradă și mai rău încurcăm decât să 
descurcăm, i-am rugat să fie atenți pe programe, pe spectacole, pentru că 
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singura cale, singura șansă, înseamnă veniturile propri care ne dau girul de a 
putea funcționa. Am fost de acord , am angajat și drept dovadă astăzi pe ordinea 
de zi avem această discuție. Mai vreau să mai fac eu și să fiti de acord și supun 
aprobări un amendament legat de organigrama care a trecut prin comisii. 
Amendamentul pe care eu vi-l propun legat de proiectul de hotărâre la punctul 
10 este de a introduce în organigramă o notă de subsol la compartimentul 
artistic în sensul că personalul artistic din acest compartiment este cel aferent 
secțiilor Dramă, Aschiuță și Estradă. Până în acest moment nu rezultă aceste 
entități și pentru a fi cu fruntea sus și convinși încă o dată că facem nu bine, ci 
foarte bine, Compartimentul Artistic care intră în subordinea nemijlocită al 
directorului artistic și își păstrează entitățile. Mai mult decât atât câștigăm două 
funcții de execuție prin retragerea funcțiilor de conducere. Mai mult decât atât 
asigurăm încă o dată că nu se vor schimba contractele de muncă, oamenii își vor 
derula activitatea fără niciun fel de conotație și de grijă, ca să fie clar, da? 
Obiecții , comentarii? Deci eu vă supun plenului cu acest amendament. Vă rog. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Președinte, este un nou 
proiect de management. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Este același, cel vechi? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da.  

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Dar ați schimbat aici chestiile astea.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pătrățele acestea, domnule 
Președinte lăsați-mă să vorbesc, înseamnă idei, iar liniuțele acelea înseamnă 
corelare și colaborare. Dacă acestea nu mai sunt ca cel de data trecută înseamnă 
că avem un alt proiect de management. Nu am nicio problemă să se schimbe. 
Managementul se face mult mai eficient. Dar, domnul care a venit și a câștigat 
concursul cu acel proiect de management, să-și dea demisia și să participe la un 
nou concurs cu acest proiect. Atunci aveam 5 secții, acum avem 3. Eu așa cred. 
Și i-am cerut domnului director Poghirc să-și dea demisia și să vină la un nou 
concurs cu acest proiect. Nu schimbăm așa 7 proiecte de management în 4 ani 
pentru că așa ni se pare. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, este un punct de 
vedere al dumneavoastră. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Nici n–am vrut să fie altceva, 
domnule Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – L-ați supus dezbaterii, aveți tot dreptul, 
sunteți consilier județean, eu vă spun că proiectul de management este respectat. 
Alte întrebări? Vă rog! 

Dl consilier județean Jinga Valerian – Domnule Președinte, stimați colegi, dacă 
aveam 5 secții și avem program de dezvoltare a acestor secții, mi se pare normal 
să rămână și să vină fiecare șef de secție cu un program de dezvoltare al lor, de 
lărgire, eu știu, de activitate. Asta este părerea mea sincer și cred că ar trebui să 
ne gândim la lucrul acesta. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înțeles. E părerea dumneavoastră. Vă 
mulțumesc. Alte comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare cu 
amendamentul propus de mine. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? 
Este cineva împotrivă? Vă rog. Secretariatul tehnic?  

Dl Secretar Județ Voica Ionel - Proiectul a fost adoptat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Proiectul a trecut. Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat  cu 9 voturi împotrivă ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima 
Eduard Ștefan,  Jinga Valerian, Nae Eugen, Tică Manuel,  Tudor Mihail și 
Vasilescu Victor Gabriel ).  

          S-a adoptat Hotărârea nr. 232. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Școlii Populare de Arte și Meserii 
Pitești.  -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

      
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 233. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
acordarea burselor sociale pentru elevii și studenții din anul scolar/universitar 2018 
– 2019. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 234. 
 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea implementării proiectului ,,Adaptare prin Dezvoltarea Abilităților 
Personale Timpurii” – A.D.A.P.T, 2018-EYPICR-R1-0012 de către Centrul 
Județean de Resurse și Asistență Educațională Argeș. - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare.Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 235. 
 

-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea unui imobil din domeniul public în domeniul privat al Județului Argeș 
pentru scoaterea din funcțiune și casarea în vederea demolării. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
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 Este vorba de turnul acela care se afla la Centrul de Diagnostic și Tratament și 
care trebuie demolat. Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.     
    S-a adoptat Hotărârea nr. 236. 

 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Județului 
Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 237. 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Argeș a unui teren situat în comuna Domnești, str. Al. I. Cuza, nr. 99.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     Este vorba de curte, pentru a fi personalizată, să aiba grijă de ea DGASPC-ul    
prin centrul pe care îl are la Domnești. 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 238. 
 
 
 

-  XVII - 
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Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Consiliului Local Slobozia a unui tronson din drumul județean 
DJ 702 F aflat în domeniul public al Județului Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

        Este vorba de solicitarea prin consiliul local ca să administreze domniile lor 
acest tronson. 

         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 239. 

 

                                                        -  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Consiliului Local Rucăr a unor spații situate în imobilul 
”Clădire staționar” din incinta U.A.M.S Rucăr, aflate în domeniul public al județului 
Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere (dl. Președinte Constantin 

Dan Manu). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 240. 

                                   

 

                                                        -  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții ”Pod pe DJ 
731B Sămara – Băbana – Cocu, km 3+964 peste părâul Vârtej, L=24 m, în comuna 
Băbana”.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 241. 
 

 

                                                        -  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 122/27.04.2017 
privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu 
anul fiscal 2018, modificată și completată. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
Aici, cu permisiunea dumnevoastra eu vă propun următorul amendament în 

sensul că proiectul de hotărâre se va completa în sensul că instituțiile de cultură 
din subordinea Consiliului Județean Argeș să plătească tariful doar pentru 
spectacolele cu bilet de intrare. Logica este foarte simplă. Atât timp cât Școala 
Populară de Arte sau Teatrul Davila, pe care am încurajat-o și Drama și Estrada și 
absolut tot, în perioada de vară de accesibilitate de la Grădina de Vară, doresc să 
facă spectacole, fiind tot în subordinea noastră, dar atenție,  libera participare, deci 
fără bilete, accesul este permisiv și încurajăm. În cazul în care instituția bagă pe 
piață bilete, deci spectacol contra cost, este normal să ne recuperăm și noi o parte 
din cheltuieili. Vă rog. 

Dl consilier județean Tudor Mihail  - Domnule Președinte, văd că ați preluat o 
parte din propunerea mea de la Comisia K5. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Mă bucur. 

Dl consilier județean Tudor Mihail -  Colegii dumneavoastră au fost împotrivă ca 
să lămurim. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Mă bucur. 

Dl consilier județean Tudor Mihail  – Practic se prevedea acolo 4 milioane pe oră 
pentru instituțiile de cultură ale consiliului județean, eu am propus pentru toate 
spectacolele grădinii de vară ca institutiile de cultură ale consiliului județean să nu  
plătescă tarif. Mi se pare că băgăm  banii, îi scoatem dintr-un buzunar în altul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, aveți totală dreptate, 
dovadă că am venit în fața dumneavoastră.  
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Dl consilier județean Tudor Mihail – Chiar și acele spectacole unde se tarifează, 
sunt cu intrare plătită. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, astăzi constat cu mare 
plăcere că suntem constructivi, ambii, amândoi, alte comentarii? Vă mulțumesc.  

Dl consilier județean Tudor Mihail - Nu, deci era o completare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –  Vă mulțumesc mult. Vi-l supun spre 
aprobare cu acest amendament. Cine este pentru? Mulțumesc. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Dar puteți să supuneți la vot amendamentul 
? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Se abține cineva? Este cineva împotrivă? 
Nu. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, normal mi se pare să 
supuneți la vot amendamentul. Atunci când un consilier face un amendament, nu 
e prima oară când se întâmplă, poate nu e așa important, poate o să pice. Dar mi 
se par normal, facem un amendament, propunem ceva să fie întâi supus 
amendamentul, dacă amendamentul pică se trece la votul proiectului de hotărâre 
în ansamblu . Vă mulțumesc pentru înțelegere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bravo. Și eu vă mulțumesc. Aveți răbdare 
și asculați-mă și pe mine. Dumneavoastră puțin mai devreme ați spus că proiectul 
dumneavoastră a picat în comisie. Eu vin și-l pun cap-coadă cu amedamentul cu 
subiect și predicat, ceea ce v-am spus aici și-n felul acesta l-am votat. Vă 
mulțumesc. 

Dl consilier județean Tudor Mihail - N-ați înțeles nimic. 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 242. 
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                                                        -  XXI - 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 106/12.04.2018 
privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu 
anul fiscal 2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 Cu același amendament, da, în sensul că așa cum am votat la punctul 20 

trebuie să votăm și la punctul 21. Vi-l supun spre aprobare . Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Să înțelegem cu amendamentul colegului. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Cu amendamentul propus de mine în plen.          

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 243. 
 
 

                                                        -  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetare la data de 30.06.2018 pentru activitatea Județului 
Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 244. 
 

 

                                                        -  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2018. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Vă rog să–mi permiteți  și la acest punct, punctul 23, la prezentul proiect să 
vin cu amendamentul în sensul că se modifică anexele 1 , 1A și 2 conform  
propunerii de repartizare a unor venituri în trimestrul 3 și nu în trimestrul 4 așa 
cum au fost alocate celelalte venituri și cheltuieli conform OUG nr. 78/2018 , 
evident că votând celelalte proiecte anterioare trebuia să modificăm și pe acesta. 
Vă mulțumesc că m-ați înțeles. Vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Avem ceva împotrivă, domnule 
Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cine este împotrivă? 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pai, nu nu, vrem să și comentăm. 
Lipsa de transparență referitoare la actele care au stat pe site. Doamna Alisa 
Ciobanu ne-a trasformat în consilieri județeni de site.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Cred că întrebarea aceasta, domnule 
consilier, era mai bună la Diverse. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pe site nu apare..domnule Președinte, 
sunteți pe repede înainte? Nu mai avem voie să vorbim? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ba da. Puteți vorbi! 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pai. Vă rog frumos! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Dar nu este momentul aici, în opinia mea! 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Ba e momentul aici, sa vorbim în plen. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Vă dau voie, poftiți domnule consilier! 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Cum este posibil să aprob ceva ce nu 
știu. Unde sunt referatele de necesitate pe site de la Centrul Cultural . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mă faceți să râd, domnuler consilier 
județean. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Vă rog frumos. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ați fost în comisie. 
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Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pai am fost în comisie și nici acolo nu 
s-a prezentat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Puteați să stați până dimineața. N–am văzut 
consemnat în procesul verbal că nu vi s-a prezentat. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin  - Foarte rău că n-ați văzut, că am 
întrebat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu nu știu ce ați întrebat că nu am fost în 
comisie. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Dacă nu știți ce am întrebat, atunci nu 
mai comentați. Spuneți-mi și mie unde este pe site referatul de necesitate cu 
Dusterul și duba de la Centrul Cultural. Spuneți unde sunt! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Ați terminat? 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pai nu, că este vorba de trasparență 
aici.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ați terminat? Din câte știu la comisia…  

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin - Eu termin greu să știți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da, pentru unii. La comisia de specialitate 
unde sunteți dumneavoastră repartizat sunteți secretarul comisiei, domnule 
consilier judetean.  

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Iar sunteți în eroare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Iar în procesul verbal nu era nimic 
consemnat legat de această treabă. Repet votul. Cine este pentru? Mulțumesc. Se 
abține cineva? Este cineva împotrivă? 3 voturi împotrivă. Bravo. 

        Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 3 voturi împotrivă ( domnii consilieri 
județeni Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ștefan și Tudor Mihail). 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 245. 
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                                                        -  XXIV – 

 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Serviciului Public Județean Salvamont. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 246. 
 

 

                                                        -  XXV - 
 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 20/25.01.2018 privind 
stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din cadrul Serviciului 
Public Județean Salvamont Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 247. 
 

 

 

                                                      -  XXVI – 

 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Diverse. Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
  Aveți cuvântul! 

Dl consilier județean Jinga Valerian – Domnule Președinte, stimați colegi, am 
participat la consiliul de administrație în sfârșit la grădinița Sfânta Elena. 
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Oamenii de acolo solicită asfaltarea curții, arată dezastruos, haideți să încercăm 
să rezolvăm problema aceasta. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu vă mulțumesc pentru înțelegere. 
Am terminat la Mățău-Mioarele acum două săptămâni, doamna director Nicolau 
este pe teren și spre informarea dumneavoastra în cel mai scurt timp facem ceea 
ce dumneavoastră recomandați, cum în cel mai scurt timp trebuie să facem și 
parcarea de la sediul nostru, cum în cel mai scurt timp trebuie să facem și 
parcarea și toată curtea de la serviciul județean de ambulanță. Alte discuții? 

Dl consilier județean Jinga Valerian – Vă invit la Mățău, domnule președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sper să nu vă opuneți să facem treaba 
aceasta. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule președinte în ce fază suntem cu 
drumul Dragoslavele – Stoenești. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, este într-un stadiu 
avansat, începând de mâine se poziționează utilajele pentru a turna covorul 
asfaltic, am fost de foarte multe ori, cum sigur și dumneavoastră ați trecut în 
zonă și avem speranțe că într-un termen aproximat de cel mult două săptămâni 
se va da cap - coada. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Mulțumesc. Chiar sâmbata am trecut pe 
acolo. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – De mâine sau la început de săptămână se 
intră pe linie dreaptă pe partea de covor asfaltic. Știți greutățile, știți termenele 
de judecat, știți foarte bine cât de greu ne-a fost dar cu răbdare și tutun, că eu 
sunt fumător, nu vă recomand dumneavoastră acest viciu, le ducem ușor, ușor la 
capăt. Alte discuții? 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel  - Referitor la raportul Școlii Populare 
de Arte, domnule Președinte, pentru că tot a fost pe ordinea de zi astăzi,  
așteptăm să ni-l și prezentați și acest raport, pe care îl așteptăm de foarte mult 
timp, cel puțin eu. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Direcția Juridică, Școala Populară de 
Arte aici de față, luați act, avem o restanță, este corectă afirmația, în cel mai 
scurt timp lămuriți.   

Dna Iagăr Elena  – Am trimis o informare către consiliul județean cu situația de 
la Școala Populară de Arte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înțeles. Mulțumesc. Poftiți! 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Vreau să întreb și eu despre situația de pe  
DJ679D Bârla – Satul Nou – Colțu – Ungheni. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este în prioritățile noastre, urmează ca în 
funcție de urgențe, de oportunitatea lor să ne ducem pe cei 1200 de km unde 
avem atât de mult de lucru. Cu toții am hotărât să luam utilaje să nu pice în cap 
această Regie de Drumuri. S-a redresat cu greu, am aprobat multianual 
redresarea, să fim sănătoși, cu răbdare le ducem pe toate. Alte întrebări? 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Ați promis la începutul anului, 
domnule Președinte.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Multe am promis. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin - Ca la fiecare ședință ordinară a 
consiliului județean vom avea o informare despre Molivișu, de vreo 5 luni nu se 
mai ține. Ce se întâmplă? A dispărut? Stați puțin, una e în comisie, alta e în 
plen, luați procesul verbal de atunci și citiți-l. Una este să vină în comisii, alta să 
vin aici în plen să se așeze pe scaunul ăla și să spună marile realizari de acolo. 
Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu vă mulțumesc.Alte discuții? 

Dl consilier județean Nae Eugen – Îmi cer scuze, mai am o întrebare, am văzut 
pe o anumită televiziune de știri un reportaj referitor la noi, consiliul județean, 
legat de Poiana Lacului. Ce putem face cu acel drum? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ieri și astăzi, până să iasă reportajul, 
conducerea Regiei a fost la fața locului, avem probleme cu drumul național, cu 
celebrul pod de acolo, care a devenit celebru și prin faptul că încă nu se circulă 
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și vedem ce putem să facem ca să rezolvăm treaba. Regia de Drumuri a luat-o 
cu maximă prioritate.  

Dl consilier județean Jinga Valerian – Domnule Președinte, mulțumim 
domnului Dorin Mărășoiu pentru struguri, îl așteptăm cu vinul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Întâi să dospească. Vă dorim o după-
amiază plăcută. 

                                                         

       Şedinta s-a încheiat la ora 15.30. 
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